
 

 

 

Moss og Omegn Jeger og Fiskeforening 

   Protokoll fra årsmøte for året 2024     

Torsdag 27. februar 2025   

Gjest fra NJFF Østfold Sixten Karlson 

Gjennomføres ved oppmøte på jegerhytta. 

1 minutt stillhet for de som har gått bort. 

Vi hedrer Aksel Johansen NM-vinner 

41 medlemmer deltar 

 

Forretningsorden. 

 1. Konstituering av møte. 

 2. Godkjenning av møtet. Godkjent 

 3. Godkjenning av dagsorden. Godkjent 

 4. Godkjenning av forretningsorden. Godkjent 

 5. Valg av ordstyrer. Ivar B. Johansen 

 6. Valg av sekretær. Svein Kubberød 

 7. Valg av tellekorps. Harald Strandbakken, Jon Terje Hansen, Aksel Johansen 

 8. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen. Dag Thu, Noah Høye 

 

 



9. Årsmeldinger  

Styret 

Ledere og representanter leste opp beretninger (se sakspapirer til innkalling). I tillegg til styrets 
beretning informerte lede om planer for solkraftpark i Mossemarka, 1100 da skal berøres, 
MOJFF er mot dette. Vi har NJFF i ryggen på dette. Espen Furuseth informerte om det nye 
jaktterrenget i Vestre Våler utmarkslag.  

Kommentar fra Ivar B. Johansen vedr mangel på inkluderingsutvalg. Svar: Styret har prøvd å få 
noen til å lede dette uten hell.  

Godkjent 

Årsberetning for hytteutvalget 

Lest opp av Dag Thu 

Godkjent 

Årsberetning leirdueutvalget 

Lest opp av Øyvind Fjeldstad. Applaus til alle vinnere pkt 3.  

Bemerkning. Erik Watnedal OL-deltakelse skal nevnes. 

Godkjent 

Årsberetning for Jakt og Hundeutvalg 

Lest opp av Salima Fjeld 

Bemerkning. Husk å søke kommunen om tillatelse til hundehegn. 

Godkjent 

Årsberetning for jenteutvalget 

Lest opp av Vibeke Strømme 

Godkjent 

Årsmelding Utdanningsutvalget 

Lest opp av Ottar Olsen 

Godkjent 

Årsberetning for ungdomsutvalget 

Lest opp av Bjørnar Karlsen, sliter med å rekruttere ungdom - Godkjent 



Årsberetning – Webansvarlig 

Lest opp av Salima Fjeld 

Godkjent 

Årsberetning fra fiskeutvalget 

Lest opp av ordstyrer 

Godkjent 

Revidert Regnskap fra siste kalenderår 

Lest opp av Azek Økonomi. Årets resultat er underskudd 189.160. Store utgifter på vann/kloakk, 
penger på «bok», slik at økonomien ser bra ut 

Kommentar. Styret sjekker forsikringspremien, uforholdsmessig høy økning. 
Bankinnskuddskonto føres over til ungdomskonto slik at ungdomskonto blir på 1 mill., dette i 
henhold til tidligere fullmakter. Oversikt over skudd/duer – har vi oversikt? Svar: Ja. Har 
foreningen oversikt over forvaltning av kontoene? Svar: Vi er forsiktige med forvaltning av 
pengene, og det skal vi også være. Øvrige tilskudd, mindre i år. Svar: Henger sammen med 
sparebanktilskudd, kontingent lå på den posten i fjor. 

Revisorerklæring – ingen kommentarer – anbefaler årsmøte å godkjenne. 

Godkjent 

11. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak (se sakspapirer til innkalling) 

11. A Nytt Gulvbelegg og ny vedovn 

Årsmøte gir styret fullmakt til å bruke inntil 150.000 fra forenings sparekonto til oppgradering av 
peis og utskifting av gulvbelegg i klubbhuset. 

11. B Utmelding av Norges Sportsskytterforbund (NSF) 

Styret anbefaler at MOJFF melder seg ut av NSF/NIF ifb med at Moss og Omegn Sportskyttere 
får sin tilslutning til NSF/NIF, og vil jobbe for at den organisatoriske endringen ikke får noen 
praktisk betydning for medlemmer av MOJFF som også vil delta i aktivitet i regi av NSF 

12. Vedteksendringer med utgangspunkt i paragraf 18 

Godkjent 

13. Styrets forslag til årsplan (arbeidsprogram) og budsjett 

Forslag til årsplan 2025 

Kommentar: Intensjon om aktiviteter for familien - godkjent 



Forslag til budsjett 

Kommentar til jaktterreng: 1 års prøveleie, skal følges opp. 

Godkjent 

14. Styrets forslag til kontgentnivå (lav, middels, høy sats) 

Godkjent 

15. Valgkomiteens innstilling: Tillitsvalgte 2025 

Se eget vedlegg 

16. Valg av valgkomité på 3 medlemmer 

Mangler 1 medlem til valgkomité, oppnevnes av styret. 

17. Valg av revisorer 

Oppnevnes av styret 

18. Valg av utsendinger til regionlagets årsmøte 

Utsendinger velges av styret. 

 

 

 

 

 


